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PEAK TO FONG 2025

SPONSORSHIP FORM

SPONSORED WALKER’S DETAILS 參加者資料
Salutation 稱謂

First Name名字 Last Name 姓氏

Birth Date 出生日期HKID 身份證號碼

Contact Number 聯絡電話

E-mail address 電郵地址

步 行 籌 款 贊 助 表 格

*** OFFICE USE ONLY ***

FORM NO. 

Total by Cash (HK$)

Total by FPS (HK$)

Total by PayMe (HK$)

Total by Cheque (HK$) 

Grand Total (HK$)

Total raised online (HK$)

CHECKED BY ENDORSED BY

* PLEASE FILL IN THIS FORM CLEARLY IN CAPITAL LETTERS * 請以英文大楷清晰填寫表格

MR.先生 MRS. 女士 MISS 小姐

I agree to be kept updated on Hong Kong Dog Rescue’s work through e-mail 我同意以電郵方式接收更多有關救狗之家工作的資料

收款證明ACKNOWLEDGEMENT

SPONSORSHIP DETAILS 贊助詳情
All cheques should be made payable to “ HONG KONG DOG RESCUE LIMITED”所有支票抬頭請填寫

Sponsorship of HK$100 or above is tax-deductible with an official receipt. Receipts are only issued to sponsors but not the sponsored walker.
港幣100元或以上的捐款贊助者可憑正式收據申請扣減稅款，收據並不會發予參加者。

FIRST NAME
名字

SALUTATION
稱謂 姓名

LAST NAME 電郵地址E-MAIL ADDRESS
* if an official receipt is needed

如需要正式收據

CHEQUE NO.支票號碼
SPONSOR 

AMOUNT (HKD)
贊助金額(港幣)

Sponsor’s name should be as shown on HKID card if an offical receipt is needed.
如需要捐款收據，贊助者的姓名須與身份證所示一樣。

# Please write the sponsored walker’s name at the back of each cheque.
請在每張支票的背面填上參加者的姓名。

SPONSOR’S INFORMATION 贊助者資料 DONATION INFORMATION 款項資訊
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Please turn over for more fields 背頁有更多表格空間以供填寫

此收條並非作為申請扣減稅項的正式收據THIS IS NOT AN OFFICIAL RECEIPT FOR CLAIMING A DEDUCTION FROM TAX

This is to acknowledge receipt of  HK$_____________ on _______________ from the sponsored walker of
Form No. ___________ as sponsorship money for Hong Kong Dog Rescue Peak to Fong 2025.

茲證明本會在上述日期已收妥上述金額，該金額全數贊助上述表格編號的參加者與救狗之家狗狗同樂籌款日2025。

( if sponsored by cheque 如以支票形式贊助)

P2F250001

23 NOV
Thank you for joining Peak to Fong 2025! 

Just a quick reminder to wear your event T-shirt, as only 
participants wearing the T-shirt will receive a Goodie bag at 
the finish line in Lan Kwai Fong. 

Before the big day, take a moment to fill in all the sections of 
this sponsorship form by inviting your friends to sponsor your 
walk! Every donation helps the Hong Kong Dog Rescue (HKDR) 
care for over 600 dogs looking for homes. Top fundraisers will 
be entitled to the amazing prizes! Stay tuned for our website for 
more details!

We really appreciate your support and look forward to seeing 
you and your dogs at the event!

感謝您參與 Peak to Fong 2025！

溫馨提示：記得活動當日穿上活動 T 恤，因為只有穿著 T 恤的
參加者才能在蘭桂坊的終點領取禮品包！

在 活 動 前 ， 請 花 點 時 間 填 滿 此 贊 助 表 格 ， 透 過 邀 請 您 所 有 朋 友
贊 助 您 的 步 行 去 增 加 善 款 ！ 每 一 筆 捐 款 都 能 幫 助 香 港 救 狗 之 家
（HKDR）照顧超過600隻正在尋家的狗狗。最高籌款者更有機會
贏得豐富獎品，詳情請繼續留意我們的網站！

非常感謝您的支持，期待在活動中見到您和您的狗狗！

S� you the
re!



Thank you to GoGoX for providing the discount code for P2F participants!

GoP2F15GoP2F15GoP2F30
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私隱政策PRIVACY POLICY

注意NOTICE

I grant permission to Hong Kong Dog Rescue to transfer my contact and other associated information to the corresponding 
departments of the Hong Kong SAR Government for the proper purposes of investigating any criminal acts committed at 

Peak to Fong 2025. Any personal data collected may be used by Hong Kong Dog Rescue and the appointed service providers for 
the purposes of organisational updates, surveys, fundraising appeals, donation or membership adminstration, event invitations 

and other communication and marketing purposes via postal mail, electronic mail, telephone, SMS, online, etc. You may opt out 
of receiving communications from us at any time and free of charge by sending an email to info@hongkongdogrescue.com. 

如本人於救狗之家狗狗同樂籌款日2025違反本港相關法例，本人接納及授權救狗之家有權將本人有關的聯絡及
所有有關資料轉交香港特別行政區政府相關部門作出相關的執法調查及跟進。本表格上收集的個人資料亦可能會被
救狗之家及其指派的服務提供者使用，以郵寄、電子郵件、電話、短訊或互聯網等方式，向您提供有關本會、調查、
籌款呼籲、捐贈、會員管理、活動邀請以及其他通信和營銷的消息。如您不想接收這些資訊，您可以隨時發送電子郵件

致 info@hongkongdogrescue .com而無須繳付任何費用。

此收條並非作為申請扣減稅項的正式收據THIS IS NOT AN OFFICIAL RECEIPT FOR CLAIMING A DEDUCTION FROM TAX

1. This receipt is only valid with a Hong Kong Dog Rescue stamp. 本收條須帶有救狗之家印章方為有效。
2. This receipt cannot be re-issued if  lost or damaged. 本收條如有遺失或損毀，恕不補發。
3. Please quote the Form No. when making enquiries. 如需查詢，請引用表格編號。

記 得 掃 描 旁 邊 的 二 維 碼 查 看
活 動 網 站 ， 及 留 意 我 們 的 社 交 平 台 ，
掌 握 最 新 的 活 動 資 訊 ！

Scan the QR Code for more 
event information and latest update!

W
inner Building Block A

TOTAL ON THIS PAGE
本頁總額

SPONSORSHIP DETAILS 贊助詳情
All cheques should be made payable to “ HONG KONG DOG RESCUE LIMITED”所有支票抬頭請填寫

Sponsorship of HK$100 or above is tax-deductible with an official receipt. Receipts are only issued to sponsors but not the sponsored walker.
港幣100元或以上的捐款贊助者可憑正式收據申請扣減稅款，收據並不會發予參加者。

FIRST NAME
名字

SALUTATION
稱謂 姓名

LAST NAME 電郵地址E-MAIL ADDRESS
* if an official receipt is needed

如需要正式收據

CHEQUE NO.支票號碼
SPONSOR 

AMOUNT (HKD)
贊助金額(港幣)

Sponsor’s name should be as shown on HKID card if an offical receipt is needed.
如需要捐款收據，贊助者的姓名須與身份證所示一樣。

# Please write the sponsored walker’s name at the back of each cheque.
請在每張支票的背面填上參加者的姓名。

SPONSOR’S INFORMATION 贊助者資料 DONATION INFORMATION 款項資訊
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( if sponsored by cheque 如以支票形式贊助)

Please collect all sponsorship money and bring it along with this 
sponsorship form to the event, and hand them to our volunteers at 
the ‘Sponsored Walk Money Collection’ Booth 32.

請在活動當日帶同所有籌得的善款以及本表格，並交給

Booth 32「贊助步行善款收集處」的義工。

Booth 32 (見地圖 See Map）
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Thinking about how to get to the Peak and join the Peak to Fong sponsored walk?  Don't worry! 
正在苦惱前往山頂參加步行籌款的交通安排? 不用擔心! 

99Bus稍後會公怖寵物巴士路線

及報名詳情，密切留意!

99bus will soon announce details about 
the route and registration, stay tuned!

多謝GoGoX今年大力支持，為所有參加者送上優惠碼！

優 惠 碼 有 效 日 期

COUPON VALID DATE

新 客 戶NEW CUSTOMER

17 NOV 2025 - 16 DEC 2025

GoP2F30
現 有 客 戶CURRENT CUSTOMER

Redeem the promo code within November. Each participant can only redeem once.
優惠碼必須於11月內換領，每個用戶只限換領一次。

(Quota 名額 300) (Quota 名額 300)


